
 

 

Referat Ɵl oplæg på klubbens hjemmeside: 

 

Referat fra Bestyrelsesmøde i Farum Tennisklub torsdag den 10. oktober, 2024. 
Start kl. 16 og slut ca. kl. 20. 
Referent: Anne-Sophie. 

Ordstyrer: Erik 

Deltagere Ɵl mødet:  
Erik Schaadt, Mogens Jensen, Frank Blinkeberg, Qu Wang, Rasmus Knudsen og Anne-Sophie Eriksen. 

Aĩud: 
Mads Quyang. 
 

1. Spørgsmål Ɵl møde aĬoldt i underudvalget i bestyrelsen den 22. september hvor spørgsmålet om nyt 
bookingsystem blev skrinlagt. På nærværende bestyrelsesmøde blev det dog igen vedtaget at få en 
introdukƟon Ɵl det nye system så vi kan vurdere om et bookingsystem fra Globus Visma (halbooking) bedre 
passer Ɵl klubbens behov eller ej. Hvis det er Ɵlfældet, skal man yderligere vurdere om der skal bruges 
kræŌer på et skiŌ fra klubmodul. 
 

2. Arbejdsmiljø blandt vores ansaƩe samt internt arbejdsmiljø i bestyrelsen blev drøŌet. Der kom ikke nogen 
konklusion af disse drøŌelser.  

3. Økonomi og budget:  
a. EŌer gennemgang af kvartalsregneskabet, melder kasseren at økonomien ser sund ud. 
b. KonƟngent for spillere der træner mere end 4 gange blev vedtaget. 

4. Eskludering af bestyrelsesmedlem.  
Formanden ønsker at eskluderer Qu Wang fra bestryelsen, hvilket der ikke er lovhjemmel Ɵl. 

5. Paddel og Pickle-ball:  
a. Der er eŌer generalforsamlingen arbejdet videre på mulighed for anlæggelse af padel- og 

pickleballbaner på udendørsanlægget. 
b. SamƟdig er udarbejdet forslag Ɵl driŌsbudget og buisnesscase for projektet. Når endeligt forslag 

ligger klar, vil klubbens medlemmer bliver inviteret Ɵl en orienteringsaŌen. 
Hvis projektet godkendes, indkaldes Ɵl ekstraordinær generalforsamling Ɵl godkendelse. 
Der vil Ɵl stadighed blive udsendt orienterende materiale.  

6. Næste bestyrelsesmøde aĬoldes torsdag den 14. november 2024.  
 

Bestyrelsen for Farum Tennis Klub 
Anne-Sophie Eriksen 


